

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, NOVEMBER 25, 2014**

**Plummer Park, Art Room 2
7 p.m.
7377 Santa Monica Blvd, California, 90046**

1. **CALL TO ORDER** –Vice-Chair Maria Shtabskaya called the meeting to order at 7:10 P.M.
2. Vika Safrigina led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board Members present: Larisa Danilova, Andrey Pronin, Vika Safrigina, Raisa Aguf, Diana Volman, Valentina Matiji, Maria Shtabskaya, and Vika Safrigina. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

Alex Tolocenco, Lyubov Levitan were absent.
4. Approval of Agenda: Valentina Matiji made a motion to approve agenda, seconded by Maria Shtabskaya.
5. Approval of Minutes of the meeting of August 19, 2014. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Vika Safrigina`.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

Alla Matusova presented information on a Quiz Game Lore-o-Mania
Edward Goff presented information on the upcoming Art Exhibit

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Board members suggested that the game should become a part of the Russian Festival

8. NEW BUSINESS

8.A. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY

Board members discussed the venue for the Festival and agreed that the best place to hold the event would be Fiesta Hall.

Raisa Aguf suggested that there would be tables and chairs with dancing space in the middle of the room

Vika Safrigina spoke about providing food for the event

Andrey Pronin suggested that the event be held at the Pacific Design Center

Maria Shtabskaya suggested that the board organizes the Sit Down Tea Party

Vika Safrigina said that she would create Flyers for the event

Vika Safrigina also suggested that the board invite the French Singers Duet to perform

8.B. WORK PLAN

Board members discussed the plan and made changes to the existing plan.

9. UNFINISHED BUSINESS

9. A. UPCOMING CULTURAL EVENTS

The board discussed the upcoming cultural events

9. B. PLANNING RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL 2015

The board members discussed calls for artists, performers and vendors.

Vika Safrigina presented her draft flyers. Vika also suggested that the board asked rental companies if they would like to promote their business by donating tables and chairs for the events.

The board members agreed to change the name of the Festival to the Russian Festival of Arts and Culture.

Diana Volman provided a contact for the Russian School of Ballet.

10. ITEMS FROM STAFF

Tatiana Rodzinek presented a proposal to curate a portion of the Festival from theater company Artel for the board members to review before the next meeting.

11. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 9:04 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, December 16, 2014 at the West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 16th DAY OF DECEMBER 2014.



CHAIRPERSON

ATTEST:

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 23 СЕНТЯБРЯ 2014 ГОДА**

**ПЛАММЕР ПАРК, КОМНАТА 2, 7 ЧАСОВ ВЕЧЕРА
7377 SANTA MONICA BLVD, CA 90046**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Заместитель председателя совета Мария Штабская объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. Вика Сафрыгина читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Вика Сафрыгина, Лариса Данилова, Андрей Пронин Диана Вольман, Мария Штабская, Валентина Матиджи, Раиса Агуф. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Отсутствовали: Александр Толосенко, Любовь Левитан.

4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Валентина Матиджи предложила одобрить повестку дня, Мария Штабская предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Диана Вольман внесла предложение одобрить протокол заседания от 19 августа 2014 года, Вика Сафрыгина предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Алла Матусова рассказала о познавательной игре для школьников :Lore-o-Mania, которую ее школа планирует проводить ежемесячно.
Эдуард Гофф рассказал о предстоящей выставке.

7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Члены совета предложили включить игру в программу предстоящего фестиваля

8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**

- 8.A. **МЕЖДУНАРОДНЫЙ ЖЕНСКИЙ ДЕНЬ**

Члены совета обсудили возможное помещение для проведения праздника и решили, что лучшим помещением будет Фиеста Холл.

Раиса Агуф предложила поставить столы и стулья и создать открытое пространство в середине зала.

Вика Сафрыгина говорила о еде

Андрей Пронин предложил, чтобы мероприятие было проведено в помещении Pacific Design Center.

Мария Штабская предложила, чтобы совет организовал чаепитие за столами.

Вика Сафрыгина сказала, что она подготовит проект листовки для мероприятия.

Вика также предложила пригласить Французский Шансон (дуэт, исполняющий песни разных жанров на русском и английском языке)

- 8.B. **ПЛАН РАБОТЫ НА 2015 ГОД**

Члены совета внесли поправки в существующий план

9. **UNFINISHED BUSINESS**

- 9.A. **ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ**

8. В. ПЛАНИРОВАНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ

Члены совета обсудили приглашение к участию художников, актеров и бизнесов. Вика продемонстрировала варианты рассылок. Вика также предложила обратиться в компании, которые дают в аренду оборудование и заинтересовать их предоставить столы и стулья в обмен на рекламу их бизнеса. Члены совета согласились назвать фестиваль Фестиваль Русского Искусства и Культуры. Диана Вольман предоставила контактную информацию русской балетной школы.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Татьяна Родзинек представила совету предложение по организации части фестиваля от театральной студии Артель.

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 9:04 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 16 декабря, в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 16 ДЕКАБРЯ 2014 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА